



Date: 20/06/2025

التاريخ : 20/06/2025

Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Capital Reduction Procedures

Dear Sir,

With reference to the above subject and to the resolution of the General Assembly held on 21 April 2025, which included the shareholders' approval to reduce the company's capital by writing off the accumulated losses amounting to AED 142,746,000, the reduction will be executed as follows:

- Utilization of AED 41,805,820 from reserves to offset part of the accumulated losses, as detailed below:
 - AED 21,851,000 from the special (statutory) reserve.
 - AED 19,954,820 from the legal reserve.
- The remaining accumulated losses of AED 100,939,180 will be written off through a capital reduction by cancelling a number of the company's shares equal to this amount.

Accordingly, we would like to inform the shareholders that the company has completed the necessary procedures to obtain final approval from the Securities and Commodities Authority for the capital reduction.

The entitlement dates and details of the capital reduction procedures are as follows:

- Capital before reduction: AED 330,939,180
- Capital after reduction: AED 230,000,000
- Number of cancelled shares: 100,939,180 shares
- Capital reduction ratio: 30.50%
- Last trading day before the reduction and price adjustment: 24 June 2025
- Trading suspension dates to execute the action: 25 June and 26 June 2025
- Execution date (before trading hours): 30 June 2025
- First trading day after the reduction and price adjustment: 30 June 2025

Best Regards,
Ramez Abouzaid
Chief Executive Officer

الموضوع : اجراءات تخفيض رأس المال

تحية طيبة وبعد ،،

الإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى قرار الجمعية العامة المنعقدة بتاريخ 21 ابريل 2025، والذي تضمن موافقة المساهمين على تخفيض رأس مال الشركة من خلال شطب الخسائر المتراكمة والبالغة **142,745,000 درهم**، وذلك من خلال:

- استخدام مبلغ **41,805,820** درهم إماراتي من الاحتياطيات لاطفاء الخسائر المتراكمة وفقاً لما يلي:
 - استخدام مبلغ 21,851,000 درهم إماراتي من الاحتياطي النظامي (الخاص) .
 - استخدام مبلغ 19,954,820 درهم إماراتي من الاحتياطي القانوني.

• إطفاء المبلغ المتبقى من الخسائر المتراكمة والبالغ **100,939,180** درهم إماراتي من خلال تخفيض رأس المال عن طريق الغاء عدد من أسهم رأس المال الشركة ، وعليه نود إبلاغ السادة المساهمين بأن الشركة قد استكملت الإجراءات اللازمة للحصول على الموافقة النهائية من هيئة الأوراق المالية والسلع لتخفيض رأس المال. وبناءً عليه، ستكون تواريخ الاستحقاق والتفاصيل الخاصة بإجراءات التخفيض كما يلي:

- رأس المال قبل التخفيض: 330,939,180 درهم
- رأس المال بعد التخفيض: 230,000,000 درهم
- عدد الأسهم التي تم إلغاؤها: 100,939,180 سهم
- نسبة تخفيض رأس المال: 30,50%
- تاريخ آخر يوم تداول قبل التخفيض وتعديل السعر: 24 يونيو 2025
- تواريخ تعليق التداول لتنفيذ الإجراء: 25 يونيو ، 26 يونيو 2025
- تاريخ تنفيذ التخفيض (قبل ساعات التداول): 30 يونيو 2025
- تاريخ أول يوم تداول بعد التخفيض وتعديل السعر: 30 يونيو 2025

وتفضلاً بقبول الاحترام
رامز أبو زيد
الرئيس التنفيذي

